
   
 

   
 

                                                    

Protokoll styrelsemöte 220825 

Lokal:  Studiefrämjandets lokal i Mariestad 

 

Närvarande: Jeanette Billström, Sven Arvidsson, Dag Bränfeldt, Pernilla Ekström, 

Håkan Roslund, Pierre Wallqvist 

Frånvarande: Caroline Öhlund 

1. Godkände av dagordningen  

 

2. Godkännande av föregående protokoll. 

Lades till handlingarna. 

 

3. Ekonomisk rapport 

Dag redovisar budgeten. Vi följer den och ligger 10000 kr minus. 

 

4. Verksamhetsrapport från grenarna. 

a. Skridskor: Stillsamt. 

b. Vandring: drar igång igen i början av september. 

c. Kajak: Har något färre turen än planerat men verksamheten är i gång 

med både kvällsturer och övernattningsturer. 

d. Barn: Det är full fart, många förfrågningar om verksamheten. De söker 

hela tiden efter nya ledare. De har haft lägerverksamhet för de äldre 

barnen med övernattning som uppskattades. Planerar för nya läger 

framöver. 

Det har framförts önskemål om att utbilda ledare för 

kanot/kajakpaddling för barn vilket styrelsen ställer sig positiv till. Det är 

dock viktigt att det finns en övergripande plan för hur ledarna kommer 

att använda sin kunskap. 

 

5. Godkännande av Pernilla Ekström som ledare, steg 1. 

Styrelsen godkände Pernilla. 

 

6. Förfrågan om ersättning för förlorad arbetsinkomst i samband med 

ledarutbildning. 

Styrelsen har fått en fråga om att ersätta för förlorad arbetsinkomst i samband 

med att en person deltagit i utbildningen. Styrelsen beslutar efter en stunds 

diskussion att avslå framställan utifrån att detta är en ideell verksamhet vilket 

innebär att vissa kostnader behöver deltagarna själva stå för. Däremot utgår 

milersättning för resor. 

 



   
 

   
 

7. Inkomna mejl 

Alla ledare och styrelsemedlemmar har fått kallelse till Träffpunkt Region Väst 

den 15 september i Skövde. Hittills har Jeanette anmält sig. Anmälan är 

öppen fram till 14 september. 

 

8. Ledarsamling 24 september 

Det är klart med ansvarig kock, Elisabeth Stadler. Hon kommer hålla i 

matlagningen, se till vilken mat vi ska köpa in osv. Vårt ansvar är att köpa all 

mat och se till att inbjudning skickas ut. Håkan och Pernilla fortsätter arbetet. 

 

9. Övriga frågor 

Jeanette undrar över om det går att få fram mejladresser till samtliga aktuella 

ledare på ett enkelt sätt. Pierre ska undersöka saken. 

 

10. Nästa möte. 

Nästa möte är bokat 221005, Studiefrämjandets lokal. 
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Jeanette Billström     Pernilla Ekström 

Ordförande     sekreterare  

 


